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§ 1 

Tema: Stadens arbetsmarknadspolitik  

 

Arbetsmarknadsdirektör Charlotte Svensson, ansvarig för uppbyggnaden av arbets-

marknadsförvaltningen, informerade om förvaltningens uppdrag och ansvarsområden. 

Ansvaret omfattar arbetsmarknadsinsatser, svenska för invandrare (SFI) och vuxen-

utbildning i form av bl.a. komvux och särvux. Den nya förvaltningen väntas vara i  

full drift den 1 juli. Målgruppen för arbetsmarknadsinsatserna är personer som har   

försörjningsstöd eller introduktionsersättning samt ungdomar som inte fullföljt 

gymnasiet. Arbetsmarknadsverksamheten bedrivs inom ramen för Jobbtorg Stockholm.   

 

Helene Bengtsson, chef för Jobbtorg Stockholm, informerade om verksamheten vid 

jobbtorgen. Insatserna ska inriktas på att hitta den för aspiranterna snabbaste vägen  

till egen försörjning. För att komma ifråga för insatser ska den enskilde bedömas ha 

minst 50 procents arbetsförmåga. Långtidsarbetslösa och ungdomar som inte fullföljt 

gymnasieutbildningen har svårast att komma in på arbetsmarknaden. Under år 2010  

var drygt 10 000 personer föremål för insatser via jobbtorgen. Andelen avslutade 

ärenden uppgick till drygt 50 procent.  

 

Under den senaste tolvmånadersperioden har sammanlagt 142 personer från stadsdelen 

Norrmalm varit aktuella för insatser från Jobbtorg Stockholm. Närmare 60 procent av 

dessa har inte längre behov av försörjningsstöd. Drygt 10 procent har återremitterats till 

stadsdelsförvaltningen p.g.a. att de inte bedömts ha tillräcklig arbetsförmåga för att 

komma i fråga för insatser via jobbtorgen.   

 

Frågor och synpunkter från allmänheten 

En företrädare för bostadsrättsföreningen Eken tog upp frågan om förslaget till hund-

lekplats i Solvändan och framhöll bl.a. att det kan bli problem med renhållningen och 

att de boende i närområdet kommer att störas av hundskall. Hon höll med om att det 

finns behov av en hundlekplats men ansåg att man borde kunna göra om någon eller 

delar av någon befintlig hundrastgård till hundlekplats.   

 

 

  _____________________________
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§ 2 

Val av justerare samt anmälan av protokollsjustering  

 

Vice ordföranden Anita Lindskog (S) valdes att, tillsammans med ordföranden Hanna 

Broberg (M), justera dagens protokoll. Justeringen äger rum den 22 mars 2011.  

 

Anmäldes att protokoll fört vid stadsdelsnämndens sammanträde den 17 februari 2011  

justerats den 22 februari.  

 

 

  ____________________________  
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§ 3 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning  

 

Vice ordföranden Anita Lindskog (S) anmälde en skrivelse från Socialdemokraterna 

angående kösystemet för plats i förskolan.   

 

Dagordningen fastställdes. 

 

 

  _____________________________  



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2011-03-17  

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 5 

5 

 

 

§ 4 

Bemanningen på vård- och omsorgsboendet Väderkvarnen – skrivelse från vice 

ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S)  

Diarienummer 1.2.1.-120/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Skrivelsen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 8 mars 

2011.   

 

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) har inkommit med en skrivelse angående 

bemanningen på Väderkvarnens vård- och omsorgsboende och vill bl.a. ha en 

förklaring till varför bemanning dragits ner. De vill också veta om det finns någon 

upprättad rapport med anledning av att Arbetsmiljöverket varit inkopplat.   

 

Den neddragning av bemanningen som skett vid Väderkvarnens vård- och omsorgs-

boende är en anpassning till faktiska förhållanden. Förvaltningen bedömer att detta inte 

kommer att få några negativa konsekvenser för de boende. Förvaltningens svar till 

Arbetsmiljöverket kommer att tas upp på stadsdelsnämndens sammanträde i april 

alternativt maj i form av en anmälan.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ______________________________  
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§ 5 

Förslag till hundlekplats i Solvändan  

Diarienummer 3.1.-140/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Stadsdelsnämnden beslutar att anlägga en hundlekplats i Solvändan i 

enlighet med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Tjänstgörande ersättaren Richard Bengtsson (FP) och ledamoten Hans Enroth (V) 

reserverade sig mot beslutet.  

 

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) lämnade ett särskilt uttalande.   

  

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 8  

mars 2011.  

 

Med anledning av problem med lösspringande hundar och hundbajs i stadsdelens   

parker har förvaltningen låtit ta fram ett förslag till hundlekplats i Solvändan. 

Förvaltningen har under hösten 2010 tagit emot både positiva och negativa synpunkter 

på förslaget från boende i området. Skönhetsrådet har i en skrivelse framfört att en 

hundlekplats inte är lämplig. 

 

Förvaltningen bedömer att en hundlekplats i Solvändan kan minska problemet med 

lösspringande hundar och hundbajs i områdets parktäppor och att den kan utformas  

med hänsyn till parkmiljöns kulturhistoriska värden. Kostnaden för att anlägga hund-

lekplatsen uppskattas till 450 tkr och kostnaden för sittplatser och perennaplantering  

till 150 tkr. Kostnaderna bedöms kunna rymmas inom 2011 års budget för park-

underhåll.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

  

Tjänstgörande ersättaren Richard Bengtsson (FP) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.   

 

Ledamoten Hans Enroth (V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att stadsdels-

nämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

 

      Forts.  
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Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservationer  

Tjänstgörande ersättaren Richard Bengtsson (FP) ansåg att stadsdelsnämnden skulle 

ha beslutat att:   

      

1.    Avslå förvaltningens förslag samt ge förvaltningen i uppdrag att föreslå 

andra lämpliga områden t.ex. i Karlbergsparken, Hagaparken m.fl. 

(kräver eventuellt samråd m.m. med Solna kommun m.fl.). 

 

2.    Därutöver anföra följande:  

 

Det är viktigt att samspelet mellan hundägare och övriga medborgare 

fungerar i en storstad som Stockholm. Då alltfler bostadsområden byggs  

och förtätningen ökar så ställs det stora krav på att alla berördas önskemål 

och krav vägs samman innan politiska beslut tas. 

 

Förslaget om en ny hundgård i Vasastan låter i första ögonblicket alldeles 

utmärkt, men placeringen av en sådan anläggning måste övervägas noga. 

Samtidigt bör alternativa områden kunna diskuteras och bedömas. 

 

Ett sådant övervägande gäller risken för eventuella olägenheter för de kring-

boende eftersom hundskallen kan komma att störa både tidiga morgnar och 

sena kvällar. Men även andra överväganden bör göras. I det här fallet bör 

förslaget avslås. Andra alternativ bör kunna tas fram och värderas. 

 

Rödabergsområdet är en olämplig plats för en hundrastgård p.g.a. att: 

 Hundlekplatser, allmänt sett, bör placeras i större parker t.ex. 

Observatorielunden, Bellevue, Hagaparken, Karlbergsparken och inte  

i relativt trånga parkutrymmen som det nuvarande förslaget innebär. 

 Detta är ett boendeområde, där resonans kan uppstå så att hundskallen 

ljuder mellan väggarna och stör de boende. 

 Risken är stor för att oljudet kommer att besvära både tidiga morgnar  

och sena kvällar, kanske ibland även om nätterna. 

 Parkområden måste inte anläggas för aktiviteter. Det är i stället viktigt att 

det finns möjligheter för vila – inte minst för öronen. Det borde räcka 

med att trafiken på Torsgatan åstadkommer höga decibeltal! 

Forts.  
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Miljön i Rödabergsområdet är unik. Vi måste se till att bevara den.  

Hämtat från Wikipedia: Röda Bergen utgör Stockholms största samlade 

innerstadsmiljö som präglas av 1920-talets stadsplaneideal och byggnader  

i storgårdskvarter. De grönskande miljöerna var det stadsmässiga svaret  

på trädgårdsstaden. Anläggandet av stadens mark samordnades med den 

enskilda för att skapa en genomarbetad stadsmiljö av hög kvalitet. Röda 

Bergen är därför som helhet sedan 1987 kulturskyddat som riksintresse. 

Stockholms stadsmuseum har bedömt att Rödabergsområdet har 

synnerligen stort kulturhistoriskt värde, vilket gäller såväl byggnadernas 

yttre som hela stads- och parkmiljön. 

 

 Ledamoten Hans Enroth (V) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

1.  Avslå förvaltningens förslag till beslut.  

2.   Därutöver anföra följande:  

Frågan om hundrastplats (i dagens ärende omdöpt till hundlekplats) i 

Solvändan har behandlats i Norrmalms stadsdelsnämnd år 2006. I 

förvaltningens tjänsteutlåtande anfördes då följande, vi citerar:   

 

”… Stadsdelen är emellertid relativt välförsedd med hundrastgårdar. * 

Det finns en hundrastgård i Vasaparken, en i Vanadislunden och en i S:t 

Eriksparken. Det finns dessutom ett område i Bellevueparken på udden  

som vetter mot Brunnsviken, där det är tillåtet att ha lösspringande hundar. 

Förvaltningen anser det inte är befogat med ytterligare en hundrastplats…”  

 

Den 16 februari 2006 beslutade den dåvarande majoriteten (S, V och MP) i 

Norrmalms stadsdelsnämnd i enlighet med förvaltningens tjänsteutlåtande, 

att det inte är befogat med ytterligare en hundrastplats. 

 

Vi har full förstående för att människor vill ha ett husdjur även i stor- 

städer, men att anlägga en hundlekplats till en kostnad som dessutom inte 

specificerats i tjänsteutlåtandet är oacceptabelt.  Det kan inte vara en 

kommunal angelägenhet att anlägga hundlekplatser på skattebetalarnas 

bekostnad. Det är individens ansvar att rasta sin hund på befintliga 

rastplatser eller ta hand om hundbajset på ett ansvarsfullt sätt och att 

motionera sin hund inom närliggande grönområden.   

        

Vi har också konstaterat att Rådet till skydd för Stockholms skönhet 

bedömer att den planerade anläggningen med sina avgränsade staket och 

häckar, sin hårdgjorda yta med grus eller barktäckning inte är lämplig med 

tanke på Röda Bergsområdets höga arkitektoniska och kulturhistoriska 

värde. 

  ____________________________  
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§ 6 

Bidrag till frivilligorganisationer 

Diarienummer 5.-5/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Verksamhetsbidrag beviljas i enlighet med nedanstående: 

 

- PRO Vasastan 16 000 kronor 

- PRO Norrmalm 9 000 kronor 

- SPF Gustav Vasa 35 000 kronor 

- Vasaträffen Gymnastik 4 000 kronor 

- RPG-föreningen Filadelfia 6 000 kronor 

- Immanuelskyrkans RPG-förening 10 000 kronor 

- Röda Korsets kontaktverksamhet på Norrmalm 10 000 kronor 

- Synskadades Riksförbund – Innerstadskretsen 10 000 kronor 

 

Ordföranden Hanna Broberg (M) lämnade ett särskilt uttalande från Moderaterna.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 7 mars 

2011.  

 

I enlighet med stadsdelsnämndens riktlinjer för bidragsgivning kan bidrag i form  

av verksamhetsbidrag eller projektbidrag beviljas till frivilligorganisationer, som på 

lokal nivå bedriver verksamhet riktad till äldre och/eller till personer med funktions-

nedsättningar.  

 

För innevarande år har 200 000 kronor avsatts för bidrag till frivilligorganisationer. 

Förvaltningen föreslår att 100 000 kronor används till verksamhetsbidrag och att 

resterande 100 000 kronor avsätts till projektbidrag. 

 
Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande  

Ordföranden Hanna Broberg m.fl. (M) lämnade följande särskilda uttalande.  

 

De ideella organisationerna som finns i Norrmalms stadsdel har ett starkt 

engagemang i olika frågor, unik kompetens och är viktiga för utveck-

lingen av välfärden och demokratin. Från stadsdelen behöver vi samverka 

mer med föreningslivet, såsom vi samverkar med olika aktörer och  

      Forts. 



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2011-03-17  

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 10 

10 

 

Forts. § 6  

 

leverantörer inom näringslivet. Vi bör se organisationerna som 

utvecklingsdrivande och söka kunskap och samarbete om deras 

erfarenheter, metoder. 

 

Förvaltningen gjorde en sammanställning av organisationer som finns  

i stadsdelen och som vi idag samverkar med. Bidragsreglerna ger några  

av dessa relationer med de som verkar inom främst äldre- och funktions-

hinder. 

 

När Stockholm nu utvecklar samverkan genom dialog och kanske en  

lokal överenskommelse, kan stadsdelen bredda sina kontaktytor gentemot 

föreningslivet i stort. Föreningslivet behöver träffa varandra och utbyta 

erfarenheter, och en schackklubb kan vara en väl så viktig äldre-

organisation som andra kontaktverksamheter. 

 

Det finns exempel på frukostmöten och andra fora där sådant samarbete 

har utvecklats och gett helt nya kontakter, idéer och lösningar. Förenings-

livet behöver också få vara med i det informationsflöde om förutsättningar 

och förändringar som sker i Stockholm och i stadsdelen. För att nå fler 

behövs en bredare kartläggning och en öppen inbjudan till olika former av 

samverkan. 

 

 

  _______________________________  
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§ 7  

Renovering av Vanadisbadet och byggandet av en fullstor idrottshall på 

Norrmalm – remiss från kommunstyrelsen  

Diarienummer 1.5.3.-103/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Ledamoten Hans Enroth (V) reserverade sig mot beslutet.  

 

Ordföranden Hanna Broberg m.fl. (M) lämnade ett särskilt uttalande.  

 

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) lämnade ett särskilt uttalande.   

  

Ledamöterna Shadi Larsson (MP) och Nicke Grundberg (MP) lämnade ett särskilt 

uttalande.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 3  

mars 2011.  

 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd med 

anledning av en motion från Jan Valeskog (S) om renovering av Vanadisbadet och 

byggandet av en fullstor idrottshall på Norrmalm. Utomhusbad och fullstor idrottshall 

saknas idag på Norrmalm.  

 

Förvaltningen ser positivt på att anlägga ett nytt utomhusbad och en idrottshall på det 

område som idag är gamla Vanadisbadet. Enligt uppgifter från idrottsförvaltningen är 

det inte möjligt att reparera badet utan det krävs en helt ny anläggning med bassäng och 

markbeläggning samt ett helt nytt reningsverk. Förvaltningen är angelägen om att på  

ett tidigt stadium delta i planeringen för att på bästa sätt anpassa badet och en eventuell 

idrottshall till den befintliga parkmiljön och att samtidigt utveckla parkens 

rekreationsvärden.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Hans Enroth (V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att stadsdels-

nämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

 

      Forts. 
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Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

  

Reservation  

Ledamoten Hans Enroth (V) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

 

Stadsdelsnämnden avslår förvaltningens förslag till svar på remissen  

och svarar i stället: 

 

Det är angeläget att omgående renovera Vanadisbadet. För att kunna 

använda badet vintertid föreslås att i renoveringsplanen ska ingå någon 

form av övertäckning av badet. 

 

Beträffande byggande av fullstor idrottshall vidhåller Vänsterpartiet 

tidigare förslag att bygga en fullstor idrottshall på den förutvarande 

”bensinstationstomten”. Det är ett alldeles utmärkt läge att placera en 

idrottshall både för boende i Vasastan och för dem som ska bo i det nya 

Norra Stationsområdet. Att bygga en hall i Vanadislunden anser vi vara  

ett alltför stort ingrepp i parken.  

 

Särskilda uttalanden  

Ordföranden Hanna Broberg m.fl. (M) lämnade följande särskilda uttalande.  

 

Frågan om upprustning av Vanadisbadet måste få en så snar lösning  

som möjligt. Det har funnits olika strategier för detta med både kort-

siktiga, långsiktiga, omfattande och enklare lösningar. Vi beklagar att  

det inte gjorts en riktig analys och en hållbar finansieringslösning långt 

tidigare.  

 

Vi anser att badets renovering, mot bakgrund av det nuvarande skicket, 

behöver bli långsiktig. Vi tycker inte att man måste hålla fast vid en 

storskalig lösning med andra idrottsändamål i samma fastighet, men  

det får idrottsnämndens analys och framtida finansiering avgöra. 

Omfattningen bör dock, som förvaltningen påpekar, inte inkräkta på 

parkmarken då stadsdelen är mycket tät och de gröna uterummen  

behövs. En utvidgning måste kunna motiveras och ta så stor hänsyn till 

omgivningen som möjligt. 

 

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

År 2008 utlovade den borgerliga majoriteten att ett nytt bad skulle stå  

      Forts.  
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klart 2012, som ersättning för det nu stängda Vanadisbadet. Detta  

tycks som ett löfte utan täckning. I år skriver vi 2011 och inget bad  

är i sikte än!  

 

Vi ställer oss bakom och instämmer helt i denna remiss avseende  

renoveringen av Vanadisbadet samt byggandet av en idrottshall på 

Norrmalm. 

 

Vi skulle vilja lägga till att en tidsplan upprättas för renoveringen  

av Vanadisbadet men även för byggandet av en fullstor idrottshall  

på Norrmalm. 

 

Ledamöterna Shadi Larsson (MP) och Nicke Grundberg (MP) lämnade följande 

särskilda uttalande:  

 

Vi stöder förvaltningens remissvar men vill göra följande uttalande: 

Frågan om total ombyggnad/renovering av Vanadisbadet har dragits i 

långbänk på ett oacceptabelt sätt, med tanke på den samstämmighet  

som råder mellan alla politiska partier om behovet och vikten av att åter  

få ett fungerande utomhusbad på Norrmalm. Allmänhetens tilltro till 

politikerna sviktar i denna fråga. Vi kräver att en tidplan för arbetet – 

kostnadsberäkning, finansieringslösning och byggande – upprättas snarast. 

 

Badanläggningar är energislukande och vi vill också framföra vikten av 

att använda modernaste teknik för att minimera energibehovet. 

 

 

  ____________________________ 
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§ 8  

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd   

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Protokoll fört vid sammanträde i stadsdelsnämndens pensionärsråd den 14 mars 2011 

anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

 

  __________________________ 
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§ 9 

Protokoll från Norrmalms handikappråd  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Protokoll fört vid sammanträde i Norrmalms handikappråd den 14 mars 2011 anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

 

  __________________________________  
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Justerarnas signatur 

Blad 16 

16 

 

 

§ 10  

Ekonomisk månadsuppföljning för februari med årsprognos för 2011 

Diarienummer 1.2.1.-147/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 6 mars 

2011.  

 

Månadsprognosen bygger på periodiserat utfall t.o.m. februari 2011 samt en bedömning 

av kostnaderna för resten av året. Totalt beräknas ett överskott om 1,0 mnkr efter 

resultatdispositioner. Prognosen innehåller osäkerhet eftersom den är gjord så tidigt på 

året och många oförutsedda händelser kan inträffa.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

 

  ________________________________  
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§ 11 

Verksamhetsuppföljning vid LSS-gruppbostäderna Hagagatan 17 A-B och 15 F 

Diarienummer 1.2.1.-69/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 9 

februari 2011.  

 

Förvaltningens samlade bedömning är att den verksamhet som bedrivs är god, att 

gruppbostäderna är välordnade och att personalen har god kännedom om hyres- 

gästerna samt ger intryck av att vara mån om dem. Kontinuitet i arbetet finns.  

 

Gruppbostäderna har en hemliknande miljö speciellt anpassad för de boende. 

Verksamheten följer de lagar, rutiner och anvisningar som styr hälso- och sjukvården. 

Vid uppföljningen konstaterades ett antal brister och förbättringsområden där åtgärds-

arbete pågår enligt plan. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att  

lägga ärendet till handlingarna.   

 

 

  ___________________________  
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§ 12 

Verksamhetsuppföljning vid socialpsykiatrins boende med särskild service 

Malmskillnadsgatan 58 och stödboendet Frejgatan 41 

Diarienummer 1.2.1.-68/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 26 

januari 2011.  

 

Förvaltningen har genomfört en uppföljning av verksamheterna vid socialpsykiatrins 

gruppbostad Malmskillnadsgatan 58 och stödboende Frejgatan 41. Den sammantagna 

bedömningen är att den verksamhet som bedrivs vid boendena är god och välordnad.  

 

Personalen är mycket mån om hyresgästerna. I sin helhet följer man de lagar, rutiner 

och anvisningar som styr hälso- och sjukvården. Personalgruppen består av utbildade 

mentalskötare och de har god kännedom om de boende. Kontinuitet i arbetet finns. Det 

finns vissa brister och förbättringsområden som behöver åtgärdas gällande arbetsrutiner, 

läkemedelshantering, hygienrutiner och hälso- och sjukvårdsdokumentation. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

 

  __________________________  
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§ 13 

Inkomna/upprättade handlingar 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Följande handlingar anmäldes:  

 

1. Avslag på ansökan om bidrag från Scoutkåren Gustav Vasa – Bredäng. 

Diarienummer 5.-5/2011. 

 

2. Inspektionsmeddelande från Arbetsmiljöverket avseende förskolan Mimer, 

förvaltningens svar samt information om avslutat ärende. Diarienummer 

1.4.-380/2010. 

 

3. Diarieförda handlingar under perioden 8 februari – 7 mars 2011.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.  

 

 

  _______________________________  
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§ 14 

Beslut fattade enligt delegation  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Följande beslut anmäldes:  

 
Diarienummer 

 

Beslutsdatum Beslut  Beslutsfattare 

 

 

1.4.-62/2011 2011-02-04 Ansökan om tillstånd till spel på 

värdeautomater på The Flying Horse, 

Odengatan 44. Ingen erinran.  

 

Monica Fredriksson  

1.4.-51/2011 2011-02-04 Ansökan om tillstånd till spel på 

värdeautomater på Karlsson & Co, 

Kungsgatan 56. Ingen erinran.  

 

Monica Fredriksson 

1.4.-52/2011 2011-02-04 Ansökan om restaurangkasinotillstånd 

på ROQ, Stockholms biljardsalong, 

Gyldéngatan 2. Ingen anmärkning.  

 

Monica Fredriksson 

1.5.2.-46/2011 2011- 02-12 Tillstyrkt ansökan om alkohol-

serveringstillstånd i restaurang Coffe 

Place Bar och Bistro, Drottninggatan 

25.  

 

Christina Rapp Lundahl 

1.5.2.-47/2011 2011-02-12 Tillstyrkt ansökan om alkohol-

serveringstillstånd i restaurang Pong 

Deli sushi bar, Klara Tvärgränd 5. 

 

Christina Rapp Lundahl 

1.5.2.-67/2011 2011-02-12 Tillstyrkt ansökan om alkohol-

serveringstillstånd i restaurang Absolut 

Flagship Showroom, Drottninggatan 4. 

 

Christina Rapp Lundahl 

1.5.2.-87/2011 2011-02-17 Tillstyrkt ansökan om alkohol-

serveringstillstånd i restaurang Bistro 1 

AB, Gästrikegatan 1. 

 

Christina Rapp Lundahl 

 

 

 

      Forts. 
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Forts. § 14  

 

1.5.2.-84/2011 2011-02-17 Tillstyrkt ansökan om alkohol-

serveringstillstånd i restaurang Lava, 

Kulturhuset, Sergels Torg 3. 

 

Christina Rapp Lundahl 

1.5.2.-93/2011 2011-02-17 Tillstyrkt ansökan om alkohol-

serveringstillstånd i Café Belmondo, 

Drottninggatan 71 A. 

 

Christina Rapp Lundahl 

1.5.2.-121/2011 2011-02-24 Tillstyrkt ansökan om alkohol-

serveringstillstånd i restaurang 

Kungsgrillen, Holländargatan 1.  

 

Christina Rapp Lundahl  

1.4.-141/2011 2011-03-01 Ansökan om tillstånd till spel på 

värdeautomater på Pan Sportsbar, 

Hagagatan 1. Ingen erinran.  

 

Monica Fredriksson  

 

 

 2011-02-22 Tillåtelse för anställd att delta i 

informationsträff i Bryssel den 28 

februari 2011.  

 

Christina Rapp Lundahl  

 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

 

  _______________________________  
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§ 15  

Övriga frågor 

 

Vice ordföranden Anita Lindskog (S) anmälde en skrivelse från Socialdemokraterna 

angående kösystemet för plats i förskolan. Diarienummer 4.1.-190/2011.  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Skrivelsen överlämnas till stadsdelsförvaltningen för beredning.   

 

 

  _____________________________  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


